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سرپرست وزارت آموزش و پرورش ضمن تشکر 
ویژه از همراه اول بابت توسعه شاد، این پلتفرم را 
یکی از بزرگترین دستاوردهای نظام در ایام کرونا 
دانست و گفت: احتمال فعالیت بخش خصوصی در 

بستر شاد وجود دارد. 
صبح روز ســه شنبه ۲۳ شــهریور ۱۴۰۰، علیرضا کاظمی 
سرپرســت وزارت آمــوزش و پــرورش با حضــور در مرکز 
مانیتورینگ شبکه آموزشــی دانش آموز موسوم به »شاد« از 
بخش های مختلف این سامانه بازدید کرد.در این مراسم که 
مهدی اخوان بهابادی مدیرعامل همراه اول، علیرضا کاظمی 
سرپرســت وزارت آموزش و پرورش و جمعی از مدیران ارشد 
همراه اول و وزارت آموزش و پرورش حضور داشتند، مدیرعامل 
همراه اول گزارش کاملی از آغاز بکار این شبکه و پیشرفت های 
آن طی دو ســال اخیر ارائه و نحوه مانیتورینگ بخش های 

مختلف شاد را توضیح داد.
اخوان بهابادی در جریان این بازدید و در آستانه سال تحصیلی 
جدید مژده »رایگان« بودن اینترنت همراه اول برای کاربران 
»شــاد« را داد و اظهار داشت: همچنین سیمکارت های لازم 
برای دانش آموزان تدارک دیده شــده تا در صورت نیاز و نظر 
والدین با محدودیت های تعیین شده توسط والدین، در اختیار 
آنان قرار گیرد. مدیرعامل همراه اول اشاره ای به نسخه جدید 
پلتفرم شاد که همزمان با آغاز سال تحصیلی جدید در اختیار 
دانش آموزان و معلمان قرار می گیرد، داشت و گفت: طبیعتا چون 
توســعه این پلتفرم کاری نو و بدون سابقه قبلی در کشور بود، 
ابتدای امر با نواقصی همراه بود که تکمیل شد و در نسخه جدید 

برای سال تحصیلی پیش رو، پیش بینی می کنیم این نرم افزار با 
کیفیتی بسیار خوب پاسخگوی نیازهای دانش آموزان و معلمان 
باشد. وی همچنین برای نخستین بار خبر از احتمال مشارکت 
شرکت ها و بخش خصوصی فعال در حوزه آموزش و پرورش 
در این پلتفرم داد و اذعان کرد: در صورتیکه امروز شــورایعالی 

فضای مجازی این موضوع را تصویب کند، می توان گفت یکی 
از اتفاقات خوب شــکل خواهد گرفت؛ به این صورت که این 
شرکت ها می توانند خدمات خود را براساس سیاست هایی که 
توسط وزارت آموزش و پرورش وضع می شود روی بستر شاد به 
عنوان پلتفرم مادر قرار دهند که در نهایت تحول جدی در حوزه 

خدمات شاد را به ارمغان خواهد آورد.علیرضا کاظمی، سرپرست 
وزارت آموزش و پرورش نیز ضمن آشنایی با فرایند مانیتورینگ 
پلتفرم شاد و در جریان قرار گرفتن از روند نرم افزاری آن، تشکر 
ویژه ای از همراه اول داشت که توانست سریعا از زمان شیوع 
کرونا، یکی از بزرگترین دستاوردهای نظام در این دوران )دوران 

کرونا( را تولید و عرضه کند.وی ضمن ابراز خرسندی از بازدید 
از مرکز مانیتورینگ پلتفرم های دیجیتال همراه اول در آستانه 
سال تحصیلی جدید، ابراز کرد: امسال هم سال تحصیلی را با 
»شــاد« آغاز می کنیم و در نسخه ای که تا قبل از آغاز بکار 
مدارس رونمایی می کنیم، ظرفیت های کاملا متفاوت تری 
دیده شــده که امیدواریم بتواند جذابیت های بیشتری را برای 
دانش اموزان داشته باشد.کاظمی امکان دسترسی دانش آموزان 
محروم ترین نقاط کشور به بهترین تدریس ها از این طریق 
را افتخار دانســت و گفت: البته در این پلتفرم و نسخه جدید 
قابلیت های خوبی هم برای معلمان فراهم شده تا معلمان برتر 
کشور بتوانند توانمندی های خود را به سراسر کشور عرضه کنند.  
وی نخستین دستور کار شورایعالی فضای مجازی کشور که قرار 
است درباره شاد باشد را باعث مباهات دانست و افزود: امسال هم 
علی رغم اینکه وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات تحت فشار 
بود و همچنان نتوانسته مطالبات همراه اول را پرداخت کند، اما 
وزیر ارتباطات تمهیدات لازم را پیش بینی کرده اند تا استفاده از 
پلتفرم شــاد رایگان باشد.  سرپرست وزارت آموزش و پرورش 
همچنین در پاسخ به سوال یکی از اصحاب رسانه، مبنی بر اینکه 
امکان حذف پلتفرم شاد از سیستم آموزش و پرورش کشور در 
صورت حضوری شدن مدارس وجود دارد؟، گفت: برگشت به 
گذشته امکانپذیر نیست؛ زین پس آموزش در فضای مجازی 
برقرار خواهد بود، حتی اگر مدارس کاملا حضوری باشد. در آن 
صورت شاد به عنوان بخشی از فعالیت های آموزش و پرورش یا 
نقش مقومی، یا مکملی یا اصلی خواهد داشت که دنبال طرحی 

برای استفاده از آن در هر سه حوزه هستیم.

سرپرست وزارت آموزش و پرورش:

شاد پلتفرمی ماندگار در آموزش و پرورش است
Privateer تاسیس شرکت فضایی 

 توسط بنیانگذار اپل 
بنیانگذار اپل اعلام کرد که قصد دارد تا یک 
شرکت فضایی خصوصی با هدف دسترسی 

همه انسان  ها به فضا را تاسیس کند. 
استیو وزنیاک از بنیانگذاران شرکت اپل اعلام کرد که 
بر خلاف سایرین به سرمایه گذاری فضایی به شکل 
خصوصی می پــردازد. او اعلام کرد با همکاری الکس 
فیلدینگ، بنیانگذار شرکت Ripcord، شرکت فضایی 
Privateer را تاسیس کرده اند که هدفش »حفظ 

امنیت و دسترسی فضا برای همه بشریت« است. وزنیاک اپل را در آوریل ۱۹۷۶ با مشارکت 
استیو جابز تاسیس کرد و در طول سال های اخیر انواع پروژه های مختلف را امتحان کرده است. 
بنابراین داشتن یک شرکت فضایی خصوصی برای او دور از ذهن نیست. با این حال، هنوز هیچ 

اطلاعاتی از اهداف و استراتژی Privateer وجود ندارد.
به گفته Space Exploreored، این شرکت قصد دارد جزئیات بیشتری از فعالیت های 
خود را در جلسات گروه خصوصی با سرمایه گذاران بالقوه در کنفرانس آینده AMOS ارائه 
دهد. ویدئوی تبلیغاتی جدید این شرکت جدید که به تازگی منتشر شد ممکن است سرنخی از 
هدف آن را نشان دهد. ورود به عرصه عملیات فضایی خصوصی در حال شتاب گرفتن است و 
چندین استارتاپ جدید مانند Firefly Aerospace در سال های اخیر با هدف ارائه خدمات 
کم هزینه و پرتاب ماهواره برای عموم مردم فراتر از نهاد های دولتی، نظامیان مختلف و تعداد 

انگشت شماری از افراد خصوصی وارد صحنه شده اند.
وزنیاک که همیشه پشت صحنه حضور داشته یک متخصص فناوری اطلاعات است، در حالی 
که استیو جابز به عنوان پیشگام اصلی اپل سهم بزرگی از افتخارات آن را دریافت کرده است. 
در حالی که شاید خیلی از مردم تصور می کنند که استیو جابز همه کاره اپل باشد و با تاسیس 
چنین استارتاپی جهان را متحول کرده، اما وزنیاک طراح اصلی این ایده بوده است. به هرحال 
اطلاعات زیادی از این تصمیم بنیانگذار اپل در دست نیست، ولی بسیاری از افراد علاقه مند به 
حضور در فضا و زندگی در سیارات دیگر هستند و شاید بتوان گفت در آینده ای نزدیک وزنیاک 

و شرکت جدیدش این رویا را عملی خواهند کرد.

 فیس بوک به سلبریتی ها 
اجازه می دهد قوانین را نقض کنند 

گزارشی جدید نشان می دهد فیس بوک به 
کاربران رده بالا، سلبریتی ها و سیاستمداران 
اجازه می دهد قوانین پلتفرم را دور بزنند و در 
صورت نقض آنها مجازات نمی شوند. طبق 
گزارشی جدید، فیس بوک سال ها است که 
از یک برنامه ناشناخته VIP استفاده می کند 
که به میلیون ها کاربر رده بالا اجازه می دهد 

قوانینش را دور بزنند.
طبق گزارش وال استریت ژورنال این برنامه XCheck نام دارد. برنامه مذکور در مواقعی 
به کار می رود که یک حساب کاربری رده بالا قانونی را زیر پا بگذارد، این تخطی به یک تیم 
جداگانه ارسال می شود و بنابراین به جای بازبین ها، کارمندان فیس بوک آن را بررسی می کنند.
فیس بوک قبلًا از وجود چنین برنامه ای خبر داده بود. البته رسانه های دیگر نیز به این امر اشاره 
کرده بودند. اما گزارش وال استریت ژورنال نشان می دهد بیشتر محتوایی که سیستم بررسی 
متقابل نسبت به آنها هشدار می دهد، بررسی نمی شوند. این امر به سلبریتی ها، سیاستمداران و 

دیگر افراد رده بالا اجازه می دهد بدون هیچ عواقبی قوانین پلتفرم را زیر پا بگذارند.
در یک مثال که در گزارش نیز ثبت شده، نیمار، تصاویر مستهجن از زنی را پست کرد که قبلًا 
این بازیکن فوتبال را به آزار جنسی متهم کرده بود. این پست خلاف قوانین فیس بوک است 
و حساب کاربری نقض کننده آن به طور معمول در پلتفرم مسدود می شود. اما سیستم بررسی 
متقابل اجازه نداد بازبین های پلتفرم محتوا را حذف کنند. در نتیجه پس از ۶۰ میلیون بازدید به 

تدریج محتوای مذکور حذف شد و نیمار با هیچ عواقبی روبرو نشد.
همچنین این گزارش اشاره می کند در ماه ژوئن هیأت نظارت فیس بوک در خصوص شیوه 
تعلیق نامحدود حساب کاربری دونالد ترامپ در پلتفرم، درباره این سیستم به شرکت فشار آورد.

همچنین هیأت نظارت فیس بوک در بیانیه ای در توئیتر اعلام کرد در موارد متعددی نسبت 
به فقدان شــفافیت در فرایندهای بازبینی محتوای فیــس بوک درباره مدیریت ناهماهنگ 
حساب های کاربری رده بالا، اظهار نگرانی کرده است. هیأت بازبینی به طور مرتب هشدار داده 
بود فعالیت های فیس بوک در کل شفاف نیست. این امر به خصوص درباره مدیریت حساب های 

کاربری رده بالا قابل مشاهده است.
از سوی دیگر فیس بوک اشاره کرده گزارش وال استریت ژورنال با توجه به اطلاعات قدیمی 

نوشته شده و شرکت سعی دارد سیستم کنترل خود را ارتقا دهد.

 دردسر جدید گوگل، اتحادیه اروپا
 در کمین غول فناوری 

شرکت گوگل به اجبار کاربران برای استفاده 
از دستیار صوتی Google Assistant متهم 

شد. 
به گفته دکتر تی ال؛ اتحادیه اروپا ممکن است مجددا 
شــرکت گوگل را مورد بازرسی ضد انحصار قرار دهد. 
کمیســیون اتحادیه اروپا در حال بررسی این موضوع 
اســت که آیا Google، کاربران را مجبور به نصب 
Google Assistant به عنوان دســتیار صوتی 

پیش فرض کرده اســت و آن ها را از قرار دادن دستیار صوتی رقیبان در دستگاه های خود باز 
می دارد یا خیر. تنظیم کننده های آنتی تراست گزارش نهایی را در نیمه اول سال ۲۰۲۲ منتشر 
خواهند کرد و ممکن است پس از آن تحقیقات رسمی آغاز شود.البته گوگل با تحقیقات ضد 
انحصاری در اروپا و ایالات متحده غریبه نیست، زیرا در چند سال گذشته با جریمه های سنگینی 
از جمله جریمه ۵ میلیارد دلاری کمیسیون رقابت اتحادیه اروپا به دلیل روش های بحث برانگیز 
اندروید روبرو شــده است. بر اســاس گزارش MLex و منتشره در رویترز، گوگل بار دیگر 
در کانون توجه اتحادیه اروپا قرار گرفته اســت که این بار تحقیقات مربوط به دستیار صوتی 
Google است.این اتفاق پس از اظهارات تنظیم کننده های ضد انحصار اتحادیه اروپا در ماه 
ژوئن است که مدعی شده اند تسلط دستیار Google به بازار و انحصار طلبی این شرکت 
جایگاه الکسا و سیری را در اروپا زیر سوال برده است. کمیسیون از سازندگان دستگاه ها خواسته 
تا شواهدی در مورد این شیوه های ضد رقابتی ارائه دهند. تنظیم کننده ها همچنین به دنبال این 
هستند که آیا کاربران می توانند همزمان از دو دستیار صوتی استفاده کنند یا خیر. همچنین این 
سوال مطرح می شود که آیا گوگل از فرایند صدور گواهینامه خود برای دستگاه های جدید برای 

اطمینان از انحصار سوء استفاده می کند.
بعد از شروع رسمی تحقیقات اگر گوگل مجرم شناخته شود، احتمالاً با جریمه بزرگ دیگری 
روبرو خواهد شد. البته سخنگوی گوگل در نامه ای به رویترز گفت: » تولید کنندگان می توانند 
دستیار های صوتی را بر روی دستگاه های خود نصب کنند و کاربران نیز می توانند دستیار مورد 

نظرشان را انتخاب کنند.” 

اتحادیه صادرکنندگان صنعت مخابرات ایران با ارائه پیشنهاد 
ایجاد معاونت دیجیتال در وزارت ارتباطات، آمادگی این اتحادیه 
را برای همکاری با وزارت ICT در ر اســتای پیشبرد برنامه ها 

اعلام کرد.
داوود ادیب رئیس اتحادیه صادرکنندگان صنعت مخابرات ایران در نشست هم 
اندیشی تشکل های مختلف حوزه ICT با وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات، 
آمادگــی این اتحادیه را برای همکاری با وزارت ارتباطات دولت ســیزدهم در 
راستای پیشبرد برنامه های این وزارتخانه در حوزه صادرات خدمات فنی مهندسی 

و محصولات فناورانه اعلام کرد.
وی خطاب به وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات، گفت: خوشبختانه، برنامه های 
جنابعالی در بر گیرنده موضوعات اساسی، کالبدی و راهبردی قابل توجهی در 

زمینه های اقتصادی و زیرساختی حوزه ICT کشور است.
داوود ادیــب رئیس اتحادیــه صادرکنندگان صنعت مخابــرات ایران افزود: 
ما با جنابعالی هم عقیده ایم که موارد مرتبط با وابســتگی های شدید کشور به 
محصولات سخت افزاری و نرم افزاری خارجی در لایه های اصلی و زیرساختی، 
آسیب پذیری زیرساخت های حســاس و حیاتی کشور و برنامه ریزی مستمر 
بیگانگان، برای از کار انداختن این زیرســاخت ها که در چند ماه اخیر نیز شاهد 
ایــن موارد بوده ایم، ضعف در قوانین و مقررات به منظور التزام به ارتقا امنیت 
زیرساخت های فاوا )علیرغم توصیه های سازمان پدافند غیرعامل کشور و افتا(، 
دلایل متعددی در دولت های پیشین داشته است که جا دارد در دولت سیزدهم، در 
خصوص تأمین تجهیزات زیرساختی کشور و به کارگیری محصولات، خدمات، 

مشاوران و پیمانکاران داخلی توجه خاصی صورت گیرد.
ادیب ادامه داد: البته گاهاً می بینیم که در خصوص تجهیزات فاقد نمونه مشابه 
داخلی هم، سخت گیری های غیر منطقی صورت پذیرفته و جلوی واردات آنها 

را گرفته و به این دلیل چرخه تکمیلی کسب و کارهای داخلی متوقف می شود 
و در جای دیگر با وجود ده ها تولیدکننده داخلی، با عمق دانش بالا، اجازه ورود 
به تجهیزات خارجی را داده و ممنوعیت واردات کالاهای خارجی دارای نمونه 
 مشابه داخلی نادیده گرفته می شود. در این خصوص نیز باید راهکار اساسی اتخاذ 

شود.
رئیس اتحادیه صادرکنندگان صنعت مخابرات ایران خطاب به وزیر ارتباطات، 
اظهار کرد: جای خوشــحالی اســت که در دولت جدید و بعد از شروع به کار 
جنابعالی، فراخوان های متعددی از ســوی بخش تحقیق و توسعه اپراتورهای 
بزرگ می بینیم که اقدامات قابل توجهی را در ارتباط با همکاری با شرکت های 
دانش بنیان داخلی برنامه ریزی و سعی کرده اند تا از پتانسیل ظرفیت های داخلی 
در راستای توسعه و بهینه سازی شبکه های خود استفاده کنند. امیدوار هستیم که 
در سایر مجموعه های مرتبط با وزارت ارتباطات و حتی در تمامی سازمان ها نیز 

به همین منوال عمل شود.
داوود ادیب رئیس اتحادیه صادرکنندگان صنعت مخابرات ایران با اشــاره به 
چالش های مطرح شده توســط وزیر ارتباطات با عنوان نبود سند اولویت ها و 
ظرفیت های صادراتی دانش بنیان در بخش های مختلف و عدم حضور فعال در 
بازارهای منطقه و بین المللی و در نتیجه پایین بودن سهم صادرات محصولات 
دانش بنیان با وجود ظرفیت بالای موجود در کشور به خصوص در بخش تولید 
ســامانه های نرم افزاری و خدمات فنی و مهندسی، فقدان بسته های قانونی 
حمایتی ویژه، برای کسب و کارهای حوزه فناوری ارتباطات و اطلاعات، فقدان 
زیرساخت های فنی و حقوقی لازم برای حضور قدرتمند محصولات و خدمات 
فناوری اطلاعات ایرانی در عرصه بین الملل، گفت: باور اتحادیه بر این است که 
ما مشــکلات فراوانی را پیش روی صادرات داشته و داریم که امیدواریم دولت 
جدید و وزیر ارتباطات به عنوان متولی برنامه های حوزه ICT بخشی از آن ها 

را مرتفع سازند و ما نیز این آمادگی را داریم که به عنوان تخصصی ترین تشکل 
صادراتی کشــور در حوزه ICT در ارتباط با این برنامه ها هم راستا و همراهی 

کنیم.
ادیب گفت: اتحادیه آمادگی خود را جهت هر گونه همکاری در راستای پیشبرد 
برنامه های وزیر، در حوزه صادرات خدمات فنی مهندسی و محصولات فناورانه 
اعلام می کند و در خصوص راهبرد اعلام شده در برنامه شما، در بخش اقتصاد 
دیجیتال مبنی بر تسهیل فعالیت شرکت ها و هلدینگ های داخلی در کشورهای 
همسایه و همسو به منظور راه اندازی سرویس ها و سکوهای ایرانی متناسب با 
نیازمندی آن کشورها، مجدداً تاکید می کند که در این خصوص نیز اتحادیه دارای 
ظرفیت های مناسبی بوده که از جمله می توان به دفتر اتحادیه در برخی کشورها 

و از جمله کشور کنیا اشاره کرد.
داوود ادیب رئیس اتحادیه صادرکنندگان صنعت مخابرات ایران اظهار داشت: 
اتحادیه صادرکنندگان خدمات فنی مهندســی، مشاوران و پیمانکاران صنعت 
مخابرات ایران با دارا بودن بیش از ۱۶۰ عضو، متشــکل از اپراتورهای بزرگ 
 ،ICT ها، شرکت های تولیدی، مشاورین و پیمانکاران حوزهFCP کشور و

شــرکت های EPC و GC و همچنین کمیسیون های صادرات، کمیسیون 
ظرفیت سازی و نوآوری، کمیسیون مالی- حقوقی، کمیسیون اپراتورهای پروانه 
ارتباطات ثابت و کمیسیون رتبه بندی، آمادگی دارد تا ظرفیت خود را در راستای 
اهداف و برنامه های وزیر ارتباطات قرار داده و به عنوان بازوی مشورتی وزارت 

خانه، انجام وظیفه کند.
در همین حال اســماعیل ثنائی نایب رئیس اتحادیه صادرکنندگان صنعت 
مخابرات ایران نیز خطاب به وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات، گفت: به دلیل 
اهمیت تحول و اقتصاد دیجیتال که بخش بزرگی از برنامه های وزیر ارتباطات 
را در بردارد، اتحادیه، پیشــنهاد ایجاد و تشکیل معاونت دیجیتال را در وزارت 
ارتباطات و فناوری اطلاعات، اعلام می کند. بدیهی اســت که با تشکیل این 
معاونت علاوه بر پیاده سازی شبکه ملی اطلاعات و شبکه های خدماتی داخلی و 
دولت الکترونیک، در کنار سایر وزارتخانه ها و سازمان ها، به تعریف و پیاده سازی 
تحول دیجیتال در تمامی بدنه دولت، همکاری کرده و به سوی دولت همراه و 

سپس دولت هوشمند، گام برداشته خواهد شد.
وی، ادامه داد: این معاونت بخصوص در تفاهم نامه ۲۵ ساله با چین می تواند 
نقش بســزایی ایفا کند تا تجارب تلخ گذشته تکرار نشده و ضمن استقبال از 
فناوری ها و تجارب شرکت های چینی، شرکت های داخلی نه تنها نابود نشده، 

بلکه در آستانه این تفاهم نامه، در عرصه های فعالیت خود رشد کنند.
دیدار وزیر ارتباطــات و فناوری اطلاعات با فعالان بخش خصوصی عرصه 
ارتباطات و فناوری اطلاعات با حضور مدیران سندیکای صنعت مخابرات ایران، 
سازمان نظام صنفی رایانه ای کشور، اتحادیه صادرکنندگان صنعت مخابرات 
ایران، کمیســیون اقتصاد دیجیتال اتاق بازرگانی تهران، سازمان نظام صنفی 
رایانه ای تهران، انجمن واردکنندگان موبایل و فدراســیون فناوری اطلاعات و 

ارتباطات ایران برگزار شد.

پیشنهاد  ایجاد معاونت  دیجیتال در  وزارت ارتباطات
اتحادیه صادرکنندگان صنعت مخابرات مطرح کرد؛

اخبار کوتاه 

رگولاتور ضد انحصارطلبی کره جنوبی گوگل 
را به دلیــل جلوگیری از سفارشــی کردن 
نسخه های سیستم عامل اندروید ۲۰۷ میلیارد 
وون )۱۷۶.۶۴ میلیــون دلار( جریمه کرد که 
دومین جریمه صادره علیه این غول فناوری 

آمریکایی در کمتر از یک ماه گذشته است. 
کمیسیون تجارت منصفانه کره جنوبی روز سه شنبه اعلام کرد شرایط همکاری گوگل با سازندگان 
گوشی به سوءاستفاده گوگل از موقعیت برتر خود در بازار منجر شده و مانع رقابت در بازار سیستم 
عامل موبایل شده است.گوگل در بیانیه ای اعلام کرد درخواست تجدیدنظر خواهد کرد. این حکم 
مزایای سازگاری اندروید با برنامه های دیگر را نادیده گرفته و مزایایی که مصرف کنندگان از آن 
برخوردار می شوند را تضعیف می کند.این جریمه یک روز پس از اجرایی شده اصلاحات انجام گرفته 
در قانون »کسب و کار مخابرات« کره جنوبی که به قانون ضد گوگل شهرت یافته است، صادر 
شد. تحت، قانون مذکور اپراتورهای فروشگاه برنامه مانند گوگل حق ندارند طراحان نرم افزار را ملزم 
کنند از سیستم پرداخت آنها استفاده کنند. این الزام مانع از آن خواهد شد که گوگل از طراحان برای 
خریدهای درون برنامه ای که کاربران اندروید انجام می دهند، حق کمیسیون دریافت کند.کمیسیون 
تجارت منصفانه کره جنوبی اعلام کرد گوگل با وادار کردن سازندگان تلفن برای عمل به توافقی 
در خصوص مجوزهای فروشــگاه برنامه این شرکت، مانع رقابت شده است.تحت توافق گوگل، 

سازندگان گوشی نمی توانند دستگاههای خود را به نسخه های سفارشی شده اندروید مجهز کنند.

هواوی علاوه بر لپ تاپ های ســری میت 
بوک، مانیتوری با صفحه نمایش خمیده و 
همچنین کامپیوتری یکپارچه معرفی کرده 

است.
چندی پیش خبری منتشر شد که هواوی خود را برای 
رونمایی از محصولات جدید آماده می سازد. در آن زمان 
حدس زده شد که منظور از محصولات جدید تنها به تجهیزات اداری مانند پرینتر خلاصه شود؛ 
اما شرکت چینی لپ تاپ، نمایشگر و همچنین کامپیوتر یکپارچه هم معرفی کرده است که در 
ادامه به بررسی آن ها خواهیم پرداخت. در کنار پرینتر پیکس لب ایکس ۱ و کامپیوتر یکپارچه 
میت استیشن ایکس که در مقاله های جداگانه به آن ها پرداختیم، هواوی دو مدل لپ تاپ معرفی 
کرده اســت که میت بوک ۱۳ اس و میت بوک ۱۴ اس نام دارند. هر دو لپ تاپ جدید هواوی 
دارای بدنه ای فلزی هستند که وزن آن ها را به ترتیب به ۱/۳۲ و ۱/۴۳ کیلوگرم می رساند. طبق 
گزارش GizmoChina، لپ تاپ های جدید هواوی در ۲۵ ســپتامبر )۷ مهر( روانه ی بازار 
خواهند شد. از جمله ویژگی های میت بوک ۱۳ اس و ۱۴ اس برخورداری آن ها از تراشه ی نسل 
یازدهمی اینتل است که توان پردازشی قابل توجهی به محصولات جدید شرکت چینی می دهد. 
صفحه نمایش  میت بوک ۱۳ اس و ۱۴ اس می تواند رزولوشن ۲۵۲۰ در ۱۶۸۰ پیکسل و نرخ 
نوسازی ۹۰ هرتز به کاربر ارائه بدهد. از ویژگی های دیگر این نمایشگر امکان نمایش ۱/۰۷ میلیارد 

رنگ و پشتیبانی ۱۰۰ درصد از رنگ های sRGB است.

شــیائومی عینک هوشمند خود را در قالب 
طرح مفهومی یک دستگاه پوشیدنی معرفی 

کرد.
شیائومی  امروز قصد دارد طی مراسمی از محصولات 
جدید خود شــامل چند گوشی هوشمند و چند تبلت 
رونمایی کند. با این حال این شرکت پیش از این رویداد، 
از رونمایی یک عینک هوشمند خبر داده که به فناوری واقعیت افزوده مجهز خواهد بود. شیائومی 
می توانست این عینک را در مراسم فردا رونمایی کند، مگر اینکه بخواهد توجهات مردم نسبت 
به مراسم امروز اپل )معرفی آیفون های جدید( را بدزدد!مشخصات فنی این محصول روی کاغذ 
بسیار جذاب است و همانطور که مشاهده می کنید شکل ظاهری آن هم به یک عینک معمولی 
شباهت دارد. این عینک هوشمند ۵۱ گرم وزن دارد و امکان نمایش اعلان  ها به کاربر را دارد. 
از دیگر ویژگی های این عینک می توان به قابلیت برقراری تماس، کمک به مسیریابی، گرفتن 
عکس و ترجمه  زنده  متون، آن هم درست جلوی چشمان کاربر اشاره کرد.این عینک هوشمند 
از نمایشــگر MicroLED با نور پس زمینه بهره می برد و اندازه تراشه نمایشگر آن فقط 
۲.۴ در ۲.۰۲ میلی متر است که تقریبا ابعادی در اندازه دانه برنج دارد. همچنین ابعاد هر پیکسل 
آن ۴ میکرومتر گزارش شده. نمایشگر عینک در قاب آن جای گرفته و در واقع پنل تک رنگ 
فوق العاده کم مصرف MicroLED است. این پنل می تواند تا ۲ میلیون نیت روشنایی داشته 

باشد اما اینطور نیست که به چشم آسیب بزند.

هواوی از لپ تاپ های میت بوک جدیدخود رونمایی کردمعرفی پیکس لب ایکس 1 هواوی؛ پرینتر مبتنی بر هارمونی گوگل در کره جنوبی 1۷۷ میلیون دلار جریمه شدشیائومی طرح مفهومی عینک هوشمند خود را معرفی کرد

هواوی در پی ورود به بازار لوازم و تجهیزات 
اداری، پرینتری معرفی کرده است که پیکس 
لب ایکس ۱ نام دارد و از سیســتم  عامل 

هارمونی ۲ پشتیبانی می کند.
گویا برنامه های هواوی برای ورود به بازارهای مختلف 
جدی است؛ به  گونه ای که شرکت چینی اولین کامپیوتر 
یکپارچه ی خود به نام میت استیشن ایکس و همچنین اولین پرینتر خود به نام پیکس لب ایکس 
 ،GizmoChina ۱ را معرفی کرده و به زودی آن ها را روانه ی بازار مخواهد کرد.طبق گزارش
پیکس لب ایکس ۱ پرینتری لیزری است که می تواند در مدت تنها یک دقیقه ۲۸ صفحه را پرینت 
کند. البته پرینتر تازه معرفی شده ی هواوی تنها قادر به پرینت در رنگ های سفید و سیاه است و 
نمی تواند رنگی پرینت کند؛ اما ویژگی پرینت هم زمان در دو طرف کاغذ به ارزش خرید پیکس 
لب ایکس ۱ می افزاید.پرینتر هواوی علاوه بر امکان پرینت کاغذ، از قابلیت کپی و اسکن کردن 
اسناد نیز برخوردار است و درواقع پرینتری همه کاره محسوب می شود. سران هواوی توضیح داده اند 
که فرقی نمی کند اسنادی مانند کارت شناسایی به چه صورت در اسکنر قرار بگیرند، زیرا دستگاه با 
استفاده از هوش مصنوعی می تواند موقعیت قرار گرفتن اسناد را تشخیص بدهد و به صورت صحیح 
اسکن کند و به نمایش بگذارد.در متن گزارش آمده است که پرینتر جدید هواوی تنها در رنگ سفید 
 NFC به بازار عرضه می شود و وزن آن به ۹/۵ کیلوگرم می رسد. محصول جدید هواوی از چیپ

نیز استفاده می کند.

 نفوذ تازه صهیونیست ها 
به تمام تولیدات اپل 

 استخدام 15 هزار کارمند
 در آمازون کانادا

 نقاب از چهره عوامل کلاهبردار
 Aitrades وAi buddy کنار رفت

شرکت ان اس او گروپ متعلق به رژیم صهیونیستی بی سروصدا ابزاری ابداع کرده 
که برای نفوذ به اکثر مدل های گوشی آیفون و دیگر تولیدات اپل قابل استفاده است. 
شرکت یادشده از روشی خاص و منحصر به فرد بدین منظور استفاده کرده و از فوریه 
گذشته تا به حال مشغول نفوذ به گوشی های آیفون، ساعت ها و رایانه های مک اپل به 

همین شیوه بوده است.
شرکت سیتیزن لب که این سوءاستفاده جدید صهیونیست ها را کشف کرده می گوید کشف این موضوع 
اهمیت زیادی دارد، زیرا آسیب پذیری شناسایی شده بسیار خطرناک است و برای بهره گیری از آن نیازی 
به مداخله کاربران نیست.این مشکل علاوه بر سیستم عامل آی او اس، سیستم عامل های او اس ایکس و 
واچ او اس را هم تحت تأثیر قرار می دهد و تنها افرادی که روز دوشنبه گذشته سیستم عامل های خود را به 
روز کرده اند، از جاسوسی سایبری جدید صهیونیست ها در امان هستند.ان اس او گروپ همان شرکتی است 
که نرم افزار پگاســوس را برای جاسوسی از گوشی آیفون تولید کرده بود. افشای این موضوع در دو سال 
اخیر موجب رسوایی گسترده ای برای این شرکت وابسته به دولت رژیم صهیونیستی شده است. بسیاری از 
دولت های عربی حاشیه خلیج فارس مانند بحرین و عربستان سعودی با خرید این جاسوس افزار از پگاسوس 
از هزاران نفر در سراسر جهان جاسوسی کردند و دامنه این جاسوسی ها به گوشی های تلفن همراه برترین 

چهره های سیاسی در آلمان و فرانسه کشیده شد.
اپل با تأیید این مشکل تصریح کرده که برای برطرف کردن آن در روز دوشنبه یک بسته به روزرسان نرم 
افزاری عرضه کرده است. اولین بار از این حفره امنیتی برای نفوذ به پیام رسان آی مسیج استفاده شده است و 

اپل با عرضه آی او اس ۱۴.۸ تلاش کرد ایمنی کاربران خود را تأمین کند.
به گفته ایوان کریستیک رئیس واحد معماری و مهندسی امنیت اپل طراحی حملات این چنینی بسیار 
پیچیده و مستلزم صرف میلیون ها دلار هزینه است. از این روش ها برای نفوذ به گوشی های افراد خاص در 
مدت زمانی کوتاه استفاده می شود.سیتزین لب می گوید با شناسایی بدافزاری بر روی گوشی یک فعال سیاسی 
سعودی برای اولین بار متوجه این آسیب پذیری شده است. آیفون این فرد در ماه فوریه آلوده به یک جاسوس 
افزار شده بود. مشخص نیست چه تعداد افراد دیگر دچار این مشکل شده اند. برای فعال شدن این جاسوس 

افزار نیاز به کلیک بر روی هیچ لینک یا پیامی نبوده و کاربران معمولاً متوجه آن نمی شوند.
آسیب پذیری یادشده مربوط به شیوه ارائه و نمایش خودکار تصاویر توسط پیام رسان آی مسیج اپل است. تا 
به حال آی مسیج بارها توسط شرکت ان اس او گروپ و برخی هکرهای دیگر مورد سوءاستفاده قرار گرفته 

و لذا اپل بارها معماری آن را به روز کرده است. اما این اقدامات مؤثر نبوده است.

شــرکت آمازون کانادا پاییز امسال در 
راستای برنامه های توسعه خود ۱۵ هزار 
کارمند جدید برای بخش انبار و توزیع در 

سراسر این کشور استخدام می کند. 
این غول تجارت الکترونیکی اعلام کرد دستمزد 
پایه برای کارمندان ساعتی خط مقدم خود در کانادا 
را به ســاعتی ۱۷ تا ۲۱.۵ دلار در ساعت افزایش 
می دهد که بالاتر از حدود ۱۶ دلار فعلی اســت. 

همچنین کارمندان فعلی ۱.۶۰ تا ۲.۲۰ دلار در ساعت بیشتر دریافت خواهند کرد که این افزایش حقوق 
بلافاصله و صرفنظر از مدت زمانی که آنها در این شرکت مشغول به کار شده اند، اجرایی می شود.

سومگا کوما، مدیر فعالیتهای انجام سفارشات مشتری در آمازون کانادا در مصاحبه ای گفت: ما به سرعت 
در این کشور رشد می کنیم. کسب و کار ما توسعه زیادی پیدا کرده و ما خواهان آن هستیم که همچنان به 

مشتریانمان متمرکز بمانیم و برای این منظور به استخدام و تعلیم استعدادها نیاز داریم.
آمازون کانادا در حال حاضر ۲۵ هزار کارمند تمام وقت و نیمه وقت در پنج ایالت این کشور دارد. این شرکت 
به دلیل همه گیری کووید ۱۹ و رونق خرید آنلاین، رشد سریعی پیدا کرده است. آمازون اکنون ۴۶ انبار و 
تاسیســات لجستیک و تحویل کالا در کانادا دارد در حالی که اواسط سال سال میلادی گذشته ۳۰ مرکز 

داشت. انتظار می رود برنامه های رشد بیشتری تا پایان سال میلادی جاری اعلام شوند.
برنامه های توسعه آمازون در حالی اعلام می شود که کمبود قابل توجه نیروی کار در بعضی از بخشهای 
اقتصاد وجود دارد. طبق آمار کانادا، این کشور در اوت ۹۰ هزار و ۲۰۰ شغل ایجاد کرد و نرخ بیکاری را به 

۷.۱ درصد رساند که پایینترین سطح از زمان آغاز همه گیری در سال گذشته است.
آمازون اوایل امسال اعلام کرد دستمزد کارمندان جدیدی که در آمریکا استخدام می کند را به ساعتی ۱۷ 
دلار افزایش می دهد و به دنبال استخدام ۷۵ هزار کارمند جدید در این کشور است. این شرکت اعلام کرده 
که به همه کارمندانش فارغ از سمت و موقعیت شغلی شان، دسترسی به خدمات پزشکی، دندان پزشکی و 

چشم پزشکی و همچنین برنامه های آموزش و تعلیم را عرضه می کند.
بر اساس گزارش بلومبرگ، آمازون همچنین به کارمندان جدید و فعلی که گواهی واکسیناسیون کووید 
۱۹ ارائه دهند، ۱۰۰ دلار پاداش می دهد. این شرکت با شیوع ویروس کرونا در چندین مرکز خود در دوران 

همه گیری روبرو شد با این حال واکسیناسیون را برای کارمندانش اجباری نکرده است.

در خبرها بود که در راستای ماده ۲۱ قانون جرایم رایانه ای مصوب ۱388 و ماده ۲۱۵ 
قانون مجازات اســلامی و ماده ۱۴8 قانون آیین دادرسی کیفری، فعالیت مجرمانه ی 
www. و www.exchange.aitrades.com و www.ai.trade.com وب سایت های

aitrades.com و کوین ATC برای پلیس محرز شده  است.
 ساده ترین راه برای کلاهبرداری، ایجاد و بازاریابی پروژه های جعلی و فروش این ارز دیجیتال به افراد ناآگاه 
از طریق وبسایت های اعلامی ست و از آنجا که وسیله مجرمانه برای کلاهبرداری و تحصیل مال از طریق 
نامشروع در حد گسترده است، لذا مردم باید از سرمایه گذاری و فعالیت در این وب سایت ها خودداری کنند.

بررسی پروژه Aitrades نشان می دهد که صرفا یک پروژه اسکم بود. پروژه AITrades را اغلب 
افراد متخصص یک طرح پانزی دانسته اند. طرح های پانزی هر بار با اشکال مختلف برای جلب مخاطبان 

خاص، ظهور می کنند که هدف همان کلاهبرداری های ارز دیجیتال است.
با پیگیری های انجام شده در بیش از یکسال گذشته عوامل انتظامی و قضایی کشور و پوشش خبری 
گسترده نقاب افراد اصلی این گروه کلاهبرداری بین المللی کنار رفت و تحت تعقیب مراجع قضایی کشور و 
پلیس اینترپل در  کشور های مختلف قرار گرفتند و با توجه به دستگیری لیدرهای اصلی در چند استان این 

گروه کلاهبردار به سرکرده ای یک مادر و پسر تهرانی اقدام به پوست اندازی کرده اند. 
دراین روش که از اصلی ترین شناســه های شــرکتهای هرمی اســت ، در موقع خطر اقدام به عوض 
 کردن اسم و تغییر شکل می دهند. اما اینبار هم  با هوشیاری عوامل قضایی و انتظامی با شکست مواجه

 شده اند.
 آنها که در ابتدا با اسم ای آی تریدز و ای آی بادی شروع به کار کرده بودند پس از شکست و به دام افتادن 
لیدرهای اصلی شان توسط سیستم قضایی کشور، با یک پلن جدید به نام www.betvest.com بت 
وست به فعالیت خود ادامه دادند وبعد از اینکه این پلن جدید هم زیر تیغ عوامل قضایی و انتظامی قرار گرفت 
، بار دیگر اقدام به ایجاد یک سایت  به نام www.bvard.com کردن که با ادغام کردن سایت قمار و 
شرط بندی و هرمی و با استفاده از سخنرانان انگیزشی در داخل کشور دوباره  اقدام به آغاز فعالیت نمودند که 

باز هم از چشم تیزبین عوامل قضایی به دور نماند.
با تشکر از تمامی زحمات کشان قضایی انتظامی و سربازان گمنام امام زمان )ع( که با تلاش فراوان جهت 
امنیت کشور عزیزمان ایران از جان گذشتگی می کنند و از مردم عزیز کشورمان تقاضا داریم که با هوشیاری 
در دام این کلاهبرداران گرفتار نشــوند و در  صورت برخورد با اینچنین مواردی هر چه سریعتر به عوامل 

انتظامی و امنیتی و قضایی گزارش کنند تا ریشه آنها به حول و قوه الهی خشک شود
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